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Marta Madrenas
GIRONA (PDeCAT)

“Una acció
sense precedents a
l’Europa democràtica,
rebutjable per
tot demòcrata”

Roger Torrent
SARRIÀ DE TER (ERC)

“És un despropòsit
absolut. Farem
el que calgui per
garantir el dret a vot
dels nostres veïns”

Dani Cornellà
CELRÀ (CUP)

“És una escalada
més en l’onada
antidemocràtica
de l’Estat espanyol.
No aniré a declarar”

Jaume Busquets
SANT MARTÍ DE LLÉMENA
(PDeCAT)

“Continuaré
treballant per
al poble, la comarca
i el país”

Quim Roca
SANT GREGORI (PDeCAT)

“És perseguir els
alcaldes i alcaldesses
que defensem
la democràcia”

Josep Maria Vila
LLAMBILLES (PDeCAT)

“Si em citen a
declarar hi aniré
per dir que em dec
al poble. I si
m’inhabiliten,
cap problema”

Albert Serrats
BORDILS (PDeCAT)

“La notícia m’ha
agafat de sorpresa.
Quan ho rebem,
ho estudiarem”

Narcís Boschdemont
FORNELLS DE LA SELVA
(PDeCAT)

“En cas que la rebi,
estudiarem què fer”

Robert Vila
SANT MARTÍ VELL (ERC)

“No hi aniré pas;
si volen alguna cosa
de mi, m’hauran
de venir a buscar”

Jordi Viñas
SALT (ERC)

“Han embogit. No hi

ha prou justícia
per aturar tanta
democràcia”

David Mascort
VILABLAREIX (ERC)

“Davant els embats
de l’Estat, l’única
solució és la unitat
de tots els alcaldes i
alcaldesses al costat
dels ciutadans”

Pere Lluís
BESCANÓ (PDeCAT)

“Quan ho rebem ja
veurem què hem de
fer. No ha de canviar
res del previst”

Agustí Badosa
SANT PERE PESCADOR
(PDeCAT)

“Cal mantenir
la calma;
aquesta mesura, ja
l’esperàvem. Arribar
a citar els alcaldes
se surt de mare.
Continuarem.
La reacció és
d’estupefacció”

Joan Sabartés 
CANTALLOPS (ERC)

“No tinc informació.
Assumirem el que
s’hagi d’assumir”

Joan Fàbregas 
ALBANYÀ (PDeCAT)

“Era d’esperar. Vam
donar l’ordre que
cediríem els locals
abans de la
impugnació del TC,
no ens poden dir res.
Ja ens arribarà i
ja ho veurem”

Josep M. Cervera
PORT DE LA SELVA (PDeCAT)

“Absoluta
tranquil·litat, no
em causa més
preocupació. Veient
com actua l’Estat ens
podem esperar de
tot. Em sentiria molt
incòmode si hagués
de defensar
una altra posició”

Montse Mindan 
ROSES (PDeCAT)

“Reitero el suport al
referèndum; soc molt
conscient del que
vaig firmar i mantinc
el suport al que
ha aprovat

el Parlament”

Narcís Saurina 
BÀSCARA (ERC)

“Si ens han de citar,
hi anirem, però
al final serà el que
voldrem. Amb el
suport del poble això
no es pot fer enrere
i tirarà endavant
per més lleis que
ens posin en contra i
injustes que siguin”

Fermí Santamaría
LLAGOSTERA (PDeCAT)

“Donar suport a
un dret democràtic
ens ha retornat a una
època que molta gent
es pensava oblidada.
Va morir la persona
però hi ha qui manté
viu el seu esperit.
El que hem fet els
alcaldes és donar
suport a exercir
el dret a vot de la
ciutadania. En un país
normal no hauria
de ser cap delicte
ni motiu de
persecució”

Carles Motas
SANT FELIU DE GUÍXOLS (TSF)

“Si arriba la citació
em semblarà molt
gros. El nostre partit
no és
independentista i hi
ha gent de les dues
parts, però crec que
s’ha de defensar la
lliure expressió i que
cadascú voti el que li
sembli més oportú”

Xevi Sala
SANTA CRISTINA D’ARO (ERC)

“Defensaré la llei
del referèndum
aprovada pel
Parlament i el dret
dels veïns i dels
catalans a votar”

Josep Manuel López
COLOMERS (CUP)

“Erdoganització: si
estan prejutjant idees
i intencions d’alcaldes
abans que fets
esdevinguts al
Parlament o a la
Generalitat és per
un sol motiu: volen
torpedinar el
referèndum per baix

abans d’escapçar-lo
per dalt”

Josep Piferrer
PALAFRUGELL (ERC)

“Hem rebut la
notícia amb la
màxima tranquil·litat,
igual que amb moltes
altres que arriben de
Madrid. Entre el xoc
de mandats
contradictoris,
nosaltres fem cas
del Parlament i
del govern de
la Generalitat”

Ignasi Sabater
VERGES (CUP)

“La primera acció
desobedient, ja l’ha
practicat el govern
aprovant la llei pel
referèndum. Ara
ens toca a nosaltres.
Si mai em criden
a declarar no
compareixeré”

Joan Martí
SANTA COLOMA DE FARNERS
(ERC)

“La situació actual
també serveix per
desemmascarar una
ficció viscuda després
de la mort del
dictador Franco”

Cristina Mundet
VILOBÍ D’ONYAR (GMI)

“Ni aquest ni cap
Ajuntament pot
tolerar una
ingerència i molt
menys una amenaça
de les instàncies
judicials espanyoles,
més quan
contradiuen el sentir
del poble català”

Gisela Saladich
TOSSA DE MAR (TU)

“Com a Ajuntament
que pertany a l’AMI
espero que anem
plegats i actuem
tots junts davant
aquesta nova
agressió a la
democràcia”

Joan Ramon Veciana
SANT HILARI SACALM (PIG)

“Reitero el meu
suport al referèndum,
el compromís a cedir
locals i fer tot allò

que estigui a les
meves mans perquè
l’1-O se celebri
el referèndum.
Per a qui em vingui a
buscar per portar-me
a la fiscalia a declarar,
cada dia m’hi poso a
les vuit del matí; si no
soc a l’ajuntament al
web està detallada la
meva agenda”

Miquel Noguer
BANYOLES (PDeCAT)

“És una nova
mesura de pressió
per evitar l’1-O, forma
part de l’estratègia
de pressionar a
través de la justícia
en lloc de buscar
una solució política”

Jordi Cargol
SANT JAUME DE LLIERCA
(PDeCAT)

“Van a totes i tenen
els alcaldes en el seu
punt de mira.
Nosaltres
representem el poble
i ens mantindrem
ferms”

Joan Espona
SANT JOAN LES FONTS
(PDeCAT)

“No passa res.
Ens devem
al nostre president
i al nostre govern”

Francesc Castañer
PORQUERES (ERC)

“Dubto que tinguin
capacitat de
detenir-nos a tots.
És una política
de la por que recorda
la guerra freda”

Salvador Coll
CORNELLÀ DEL TERRI
(PDeCAT)

“Els tractats
internacionals
ens avalen perquè
inclouen el dret a
l’autodeterminació”

Martí Vallés
CASSÀ DE LA SELVA (ERC)

“El suport al
referèndum és ferm
perquè, tal com
vàrem prometre en
el nostre programa
electoral, responem a
totes les accions que
faci el govern català

per avançar cap a
una república amb
més justícia social
i on la democràcia
sigui majúscula”

Lluís Guinó
BESALÚ (PDeCAT)

“Apliquen dret penal
preventiu, intenten
fer por. És
inacceptable i hi
haurà una resposta
unitària”

Lluís Amat
LA VALL D’EN BAS (LVP-AM)

“Estem complint
el que dèiem en el
programa electoral i
tenim clar que estem
al servei del poble”

Eduard Llorà
LES PLANES D’HOSTOLES
(PDeCAT)

“Davant aquesta
campanya de la por,
el que hem de fer és
continuar fent
campanya pel
referèndum i votar”

Josep Maria Corominas
OLOT (PDeCAT)

“Compromès en
estar al servei dels
ciutadans i agraït
per totes les mostres
de suport rebudes.
Ni un pas enrere”
@jmcorominas

Josep Jordi
CAMÓS (ERC)

“Estem fent el que
els ciutadans esperen
de nosaltres. Que
ningú dubti que
farem tot el possible
perquè es pugui
votar”

Àlex Terés
VILADEMULS (PDeCAT)

“És una pena que no
entenguin el significat
de la paraula
‘democràcia’”

Lluís Puig
PALAMÓS (ERC)

“Creiem que no
tenim res a amagar i
que seguir el mandat
de la majoria de
ciutadans expressat
a través de les urnes
és el correcte”

martinparada
Resaltado

martinparada
Resaltado
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Ajuntament de Roses
Àrea d’Esports

Codi: C109  
Ref.: LNB/mes

ANUNCI
El Ple de la Corporació, en sessió or-
dinària de data 28 d’agost de 2017, va
aprovar inicialment el Reglament de la
Piscina Municipal de Roses, que se
sotmet a informació pública per un pe-
ríode de 30 dies hàbils a partir del dia
següent al de la seva publicació, per
tal que s’hi puguin presentar les al·le-
gacions que es considerin oportunes.
Es pot consultar el text íntegre del re-
glament aprovat inicialment al Portal
de la Transparència municipal o a l’O-
ficina del Servei d’Atenció al Ciutadà
(SAC) de l’Ajuntament de Roses,
plaça Catalunya, 12-13, en horari de
dilluns a divendres de 9.00 hores a
14.00 hores.
Roses, 5 de setembre de 2017
Montse Mindan i Cortada
Alcaldessa presidenta
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Ajuntament de
Vilajuïga

ANUNCI

APROVACIÓ PROJECTE DE MODIFI-
CACIÓ NÚM. 7 DEL PLA D’ORDENA-
CIÓ URBANÍSTICA MUNICIPAL DE
VILAJUÏGA.

Aprovat inicialment el projecte núm.
7/2017 de modificació del Pla d’orde-
nació urbanística municipal de Vilajuï-
ga, de conformitat amb l’article 85.4 del
Text refós de la Llei d’urbanisme de
Catalunya aprovat pel Decret legislatiu
1/2010, de 3 d’agost, se sotmet a infor-
mació pública per termini d’un mes,
comptat des de la data de l’última pu-
blicació obligatòria.

Durant aquest termini qualsevol inte-
ressat pot examinar-lo a les dependèn-
cies municipals i formular-hi les al·lega-
cions que consideri oportunes durant
l’horari d’oficines o bé al web municipal
(www.vilajuiga.cat/seu-electronica/poum).

Se suspenen les aprovacions, autorit-
zacions i llicències urbanístiques en
aquelles àrees les noves determina-
cions de les quals suposin modificació
del règim urbanístic vigent.

Vilajuïga, 12 de setembre de 2017.
L’alcaldessa
Joana Cobo Ortiz
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Ajuntament de
Llançà

Exp. F105 01/2017

EDICTE

d’aprovació inicial de la Modificació

puntual núm. 19 del PGOU

L’Ajuntament Ple, en sessió ordinària del
dia 5 de juny de 2017, va aprovar inicial-
ment la Modificació puntual núm. 19 del
PGOU de Llançà, per regular els siste-
mes d’equipaments esportius de Les
Esplanes.
Simultàniament va ordenar la suspensió
de tramitació i l’atorgament de llicències
d’edificació, reforma, rehabilitació o am-
pliació d’activitats o usos concrets i d’al-
tres autoritzacions municipals connexes
establertes en la legislació sectorial, en
els àmbits determinats en l’expedient,
les determinacions de les quals suposin
la modificació del règim urbanístic vi-
gent, fins a la definitiva aprovació de la
present modificació.
L’expedient se sotmet a informació públi-
ca pel termini d’un mes, mitjançant
anunci en el Butlletí Oficial de la Provín-
cia de Girona, en el DOGC, en el Tauler
d’Edictes Municipal, en el web municipal
(www.llanca.cat) i en El Punt Avui, per
tal que qualsevol que ho desitgi pugui
examinar-lo i presentar-hi, durant el ter-
mini esmentat, totes les al·legacions o
observacions que consideri oportunes.
Llançà, 7 de juny de 2017.
Signat electrònicament per 
Pere Vila Fulcarà, alcalde
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Ajuntament de 
Blanes

EDICTE

Relatiu a l’aprovació inicial d’una or-
denança

El Ple de l’Ajuntament de Blanes va
aprovar inicialment en sessió de data
31 d’agost de 2017 l’avantprojecte de
nova ordenança reguladora de les au-
toritzacions d’ocupació de la via públi-
ca amb terrasses i vetlladors, la qual
se sotmet a informació pública, durant
el termini de 30 dies, perquè s’hi pu-
guin formular reclamacions i/o al·lega-
cions dins d’aquest termini.

Cal assenyalar que si no es formulen
al·legacions durant el termini d’infor-
mació pública, l’acord inicial esde-
vindrà definitiu, de conformitat amb
allò que preveu l’article 65 del Decret
179/1995, pel qual s’aprova el Regla-
ment d’obres, activitats i serveis dels
ens locals.

L’expedient es podrà consultar tots els
dies laborables en horari d’oficina al
departament d’Enginyeria/Activitats,
situat al passeig de Dintre, 29 de Bla-
nes.

L’alcalde,
Miquel Lupiáñez Zapata
Blanes, 8 de setembre de 2017
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Ajuntament de
Vidreres

EDICTE

De conformitat amb l’article 47.4 de la

vigent Llei d’urbanisme (Decret legis-

latiu 1/2010, de 3 d’agost, parcialment

modificat per la Llei 3/2012, de 22 de

febrer), que estableix que en sòl no

urbanitzable hi són admissibles les

activitats i/o equipaments d’interès pú-

blic i com a tal “les activitats col·lecti-

ves de caràcter esportiu, cultural, d’e-

ducació en el lleure i d’esbarjo que es

desenvolupin a l’aire lliure, amb les

obres i instal·lacions mínimes i im-

prescindibles per a l’ús de què es

tracti”, i amb l’article 57.1 e) del De-

cret legislatiu 64/2014, que regula el

règim d’ús del sòl no urbanitzable i del

procediment, se sotmet a informació

pública el projecte de construcció d’un

estable equí al paratge anomenat Mas

Serra de Vidreres, situat al polígon 11

parcel·la 70 del cadastre de rústica i

que promou el Sr. Xavier Gómez Ser-

ra, durant el termini d’1 mes comptat

des de l’endemà de la publicació del

present edicte en el Butlletí Oficial de

la Província.

Vidreres, 7 de setembre de 2017

La polarització d’opinions
al voltant del projecte per
connectar les dues xarxes
de tramvia a través de
l’avinguda Diagonal ja fa
temps que ha deixat de ser
un fet exclusiu, i caracte-
rístic, dels partits polítics
amb representació a
l’Ajuntament de Barcelo-
na; de fet, cada cop es fa
més patent, també, entre
els tècnics i experts que
alimenten el debat. Prova
d’això és la discussió que
es va viure ahir al migdia a
la comissió d’estudi que ha
muntat el consistori per
analitzar aquesta actua-
ció, i que va tenir com a po-
nents dos antics arquitec-
tes municipals –Josep
Acebillo i Oriol Clos– i un
representant de la Federa-
ció d’Associacions de Ve-
ïns de Barcelona (FAVB)
–Joan Maria Soler–. Tres
veus a priori autoritzades
amb l’encàrrec d’exami-
nar, concretament, qui-
nes conseqüències tindria
l’enllaç del Trambesòs i el
Trambaix sobre el tram de
la Diagonal afectat –de
Francesc Macià a Glò-

ries–, en el que va ser un
capítol més d’una contro-
vèrsia que, tot i que s’allar-
ga en el temps, sembla ja
més que espremuda i amb
les posicions totalment
enconades. El debat ha en-
trat en un bucle.

De les tres opinions que
es van sentir ahir, la d’Ace-
billo va ser, de llarg, la més
crítica. Va manifestar que
aquesta unió de xarxes no

es pot plantejar tant per
un motiu d’oportunitat
–“ara no és el moment del
projecte”– com d’idone-
ïtat en si –“no estem en un
període postindustrial i,
per tant, no podem estar
en models de mobilitat
postindustrials”–. Apro-
fundint en la idea, el que es
pot considerar com un
dels pares de l’actual mo-

del Barcelona va instar a

pensar la Barcelona que
ha de venir a partir de mit-
jans de transport emer-
gents, propulsats fins i tot
si cal amb asfalt elèctric, i
a plantejar-se seriosa-
ment l’opció de fer un tú-
nel subterrani per sota la
Diagonal. Segons Acebillo,
aquesta infraestructura
podria servir per enfortir
el transport públic de la
ciutat aprofitant la reor-

denació que experimenta-
rà tota la xarxa de trens
que actualment travessa
el seu subsòl, a partir de
l’entrada en servei de l’es-
tació de la Sagrera. Acebi-
llo va criticar que s’utilitzi,
essencialment, l’argu-
ment mediambiental i la
mortaldat lligada a la con-
taminació per defensar
l’obra. “Em sembla obscè
relacionar tramvia i salut.

Si volen millorar-la, millo-
rin el sistema de la salut”,
va ser el seu comentari,
que va deixar desencaixat
més d’un dels presents a
la sala.

La d’Oriol Clos va ser
una lliçó magistral més or-
todoxa, situant-se en un
punt intermedi entre els
que blasmen la connexió i
els que l’exalcen. “El tram-
via és compatible amb
aquest espai, però no ha de
ser la condició pel que hà-
gim de fer a la Diagonal”,
va manifestar. I és que la
seva tesi és que l’avinguda
necessita una reordenació
que exalci el seu caràcter
de punt central de Barce-
lona, independentment
que hi hagi raïls o no. Clos
va advertir dels condicio-
nants tècnics que implica-
ria enllaçar les xarxes:
“Atenció a deixar-nos em-
portar per la lògica supo-
sadament enginyeril que
només fa que maltractar
l’espai públic, provocant,
per exemple, desnivells on
no en voldríem.”

La tercera intervenció
que es va sentir, la de
Joan Maria Soler, va ser
la més ideològica. Va fer
una defensa sense fissu-
res de l’obra, i va avançar
que des de la FAVB estan
preparant una “mobilit-
zació metropolitana”
perquè es desencalli. “Cal
apostar pel transport pú-
blic i reprimir l’ús del cot-
xe”, hi va afegir, en una
frase que tampoc va dei-
xar indiferent l’audièn-
cia de la comissió. ■

Francesc Espiga
BARCELONA

a Experts i partits exhibeixen en un debat les seves diferències sobre l’impacte que tindria la unió

del Trambaix i el Trambesòs sobre la Diagonal a La FAVB fa una crida a “reprimir” l’ús del cotxe

BARCELONA

Bucle sobre el tramvia

Una recreació virtual de com quedaria el tram de la Diagonal entre Francesc Macià i Glòries amb el tramvia ■ AJ. DE BARCELONA

La domus de l’Heura for-
marà part de l’itinerari de
la ciutat romana de Baetu-
lo gestionat pel Museu de
Badalona un cop acabin
les obres d’adequació i mu-
seïtzació que s’hi estan
fent. El nou jaciment per-
metrà conèixer millor
com era una casa romana
al segle I, en època de l’em-
perador August. L’espai va
ser descobert al 1999 ar-
ran de les obres prèvies a la
construcció d’un bloc de
pisos al carrer de Lladó, al
barri de Dalt la Vila, dins el
perímetre de Baetulo. ■

BADALONA

La ciutat tindrà
aviat una altra
casa romana
visitable

Marta Membrives
BADALONA

martinparada
Resaltado
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La Cambra de Comerç de
Girona va informar ahir
que portarà a terme entre
els mesos de setembre i
novembre 32 sessions for-
matives en una desena de
poblacions de les comar-
ques gironines per impul-
sar el comerç al detall i
oferir eines innovadores
als empresaris d’aquest
sector. Es calcula que
aquests cursos i jornades,

totalment gratuïts, arri-
baran a mig miler de co-
merciants.

Els continguts de les
jornades se centraran so-
bretot en tres àmbits: el
màrqueting digital (amb
temes com el web, les xar-
xes socials i la reputació
digital), els nous hàbits de
consum i les noves opor-
tunitats de negoci i les tèc-
niques de venda (com
tractar el client, habilitats
de negoci, experiències de
compra).

Pel que fa a les ciutats
on es faran els cursos, se-
ran Puigcerdà, Salt, l’Es-
cala, Roses, Blanes, Em-
puriabrava, Ripoll, l’Es-
tartit, Banyoles i Olot. ■

Redacció
GIRONA

Una trentena de
cursos per impulsar
el comerç al detall

a La formació de la

Cambra de Comerç de

Girona arribarà a una

desena de municipis

La companyia irlandesa
Ryanair té previst afegir
dues rutes noves des de
l’aeroport de Girona la
propera temporada d’es-
tiu. Es tracta de Frankfurt
Main (Alemanya), amb
dos vols setmanals, i Riga
(Letònia), també amb dos
vols setmanals més. En to-
tal, seran 41 rutes des de
l’aeroport de Girona, una
xifra que la companyia
preveu que es traduirà en
un increment del nombre
de passatgers des d’aquest
aeroport. Concretament,
calcula que hi passaran
100.000 passatgers més, i
que s’arribarà a la xifra
d’1,5 milions. Destaca que
tot plegat suposa també
un creixement d’un 3%
des de l’aeroport de Giro-
na i que això també repre-
senta un total de 1.100
llocs de treball. Bona part
de les rutes en què Rya-
nair operarà l’estiu de
l’any que ve des de Girona
seran, com aquest any,
amb les illes Britàniques,
on hi ha una gran deman-
da per visitar Girona, se-
gons la companyia.

Tot i aquest increment
en el nombre de rutes,
la companyia irlandesa
encara està lluny de les 65
rutes que va oferir l’estiu
del 2013 o les 49 en què
operava l’estiu del 2014
des de l’aeroport gironí.
En aquest mateix sentit,
tampoc s’ha reincorporat
una de les rutes amb més
demanda des de l’aeroport
de Girona, com era la

connexió amb l’Alguer, a
Sardenya. Tampoc co-
breix vols estatals des de
Girona.

Ryanair és la company-
ia líder a l’aeroport de Gi-
rona i el juliol passat va ar-
ribar a transportar un to-
tal de 845.524 passatgers
en només aquest aero-
port. En el moment àlgid
va arribar a transportar-
ne fins a 2.590.000. ■

Ryanair oferirà dues rutes
noves l’estiu del 2018

U.C.
GIRONA

a Amb la incorporació de Frankfurt Main i Riga, són ja 41 les rutes previstes

per aquesta companyia des de l’aeroport de Girona l’estiu de l’any que ve
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Rutes de 
Ryanair 
a Girona 
per 
l’estiu 
del 2018

03.2018
La temporada d’estiu de
Ryanair comença a final de
març i s’allarga fins a final
d’octubre.

— — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — —

La data
El director del servei terri-
torial de Salut a Girona,
Miquel Carreras, i el cap
territorial del SEM van te-
nir ahir a la tarda una re-
unió amb representants
dels treballadors de les
ambulàncies per “tenir
més informació” sobre els
motius de la vaga indefini-
da, “mirar trobar punts de
trobada” amb l’empresa
TSC i “ajudar en la solució
del conflicte”, segons

fonts de Salut. Amb aques-
ta mateixa intenció, Car-
reras tindrà aviat una re-
unió amb representants
de TSC. L’objectiu
d’aquesta intervenció és
ajudar a desencallar la si-
tuació que afecta diària-
ment prop de 300 pa-
cients. Ahir al matí, repre-
sentants dels sindicats
van portar les reivindica-
cions al Parlament, on van
rebre el suport dels grups
Catalunya Sí que es Pot i
de la CUP. Lulu Alsina, del
STSG, va denunciar que
l’actual model de trans-
port sanitari funciona
“sense control per part del
govern”, una situació que
perjudica greument usua-
ris i treballadors. ■

Mediació de
Salut en la vaga
d’ambulàncies

N.A.
GIRONA

a El director dels

serveis territorials de

Salut va reunir-se ahir

amb els sindicats

Assistents a la manifestació que va tenir lloc dissabte a

Girona en el marc de la vaga indefinida ■ LLUÍS SERRAT

martinparada
Resaltado
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Invertir en Burgos
Tu Próximo Proyecto Metalúrgico en
Burgos

 

Diari digital des de Roses, tota una Vila

Roses 

25°C 18°C

(http://www.viladeroses.cat/wp-content/uploads/2017/09/rotonda_mas_mates.jpg)

La illeta i la rotonda de Mas Mates es retallarà tal i com s’especifica a la imatge

La rotonda del Mas Mates es retallarà envers la seguretat de la circulació vial
Per ViladeRoses  /   13/09/2017  /   No Comentat

A la rotonda construïda l’any 2014 a la Ronda Circumval·lació, a tocar la urbanització de Mas Mates, se’l retallarà al voltant d’un metre del seu perímetre per fer més ample el vial i
evitar els accident que actualment es produeixen

Quan es va construir la rotonda de Mas Mates es va realitzar amb el criteri de fer-la molt gran, per així fer estret el vial per
on circulen els vehicles amb un objectiu, “per aconseguir que els cotxes anessin amb una velocitat moderada”, ha afirmat
el regidor d’Infraestructures i Serveis Públics, Juan M. Fernández. Però la realitat  no ha estat així, la velocitat dels vehicles
és, gairebé sempre, més alta de la permesa segons la senyal de trànsit, provocant des de la seva construcció, allà pel 2014,
(http://www.viladeroses.cat/roses-vol-acabar-accidents-problemes-accedir-urbanitzacio-mas-mates/) més d’un accident, “on s’han vist
involucrats tres ciclistes, ja que els cotxes no tenen paciència i quan circulen persones amb bicicleta, o en ciclomotor,
enlloc de minorar la marxa el que volen és avançar-los, i al ser el vial tan estret i sense voral el que fan es tirar-los a
terra”, ha explicat Fernández.

Per aquest motiu, l’Ajuntament de Roses vol fer la rotonda més petita, “retallant al voltant d’un metre el perímetre de la
rotonda, pel costat de la Ronda de Circumval·lació, això com la illeta de la part de dalt, així facilitarem el pas dels
ciclistes i els cotxes a la vegada”, ha assenyalat el regidor de Roses.

L’execució d’aquesta actuació l’ha està portant a terme el personal de ROSERSA, per la qual cosa no té un termini de
finalització de les obres, ja que es porten a terme si no hi ha d’altres actuacions més urgents a la Vila.

 

Comparteix això:

Google (http://www.viladeroses.cat/rotonda-mas-mates-retallara-envers-seguretat-circulacio-vial/?share=google-plus-1)

Facebook (http://www.viladeroses.cat/rotonda-mas-mates-retallara-envers-seguretat-circulacio-vial/?share=facebook)

Twitter (http://www.viladeroses.cat/rotonda-mas-mates-retallara-envers-seguretat-circulacio-vial/?share=twitter)

LinkedIn (http://www.viladeroses.cat/rotonda-mas-mates-retallara-envers-seguretat-circulacio-vial/?share=linkedin)

Pinterest (http://www.viladeroses.cat/rotonda-mas-mates-retallara-envers-seguretat-circulacio-vial/?share=pinterest)

Vila de Roses (http://www.viladeroses.cat/rotonda-mas-mates-retallara-envers-seguretat-circulacio-vial/?share=custom-1377708866)











Like this:

S'està carregant...

Relacionats

(http://www.viladeroses.cat/roses-vol-acabar-accidents-problemes-accedir-

urbanitzacio-mas-mates/)

Mobilitat
(http://www.viladeroses.cat/mobilitat/)

Mobilitat (http://www.viladeroses.cat/mobilitat/)

28/09/2016
A "Opinió"

Detenen un veí de Roses que
quadruplicava la taxa
d’alcohol i després d’una
persecució policial pels carrers
de la Vila
(http://www.viladeroses.cat/detenen-un-vei-de-roses-que-quadruplicava-la-

taxa-dalcohol-despres-duna-persecucio-policial-pels-carrers-de-la-vila/)
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La esencia de una
cocina

La perfección es un logro artesanal. bulthaup empieza
donde acaban las máquinas.
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Les pensions i altres qüestions de la Nova República Catalana
Per ViladeRoses  /   13/09/2017  /   No Comentat

Roses per la Independència i SÚMATE explicaran que passarà quan Catalunya sigui un Estat independent

(http://www.viladeroses.cat/wp-content/uploads/2017/09/pensions_nova_republica.jpg) Amb la resaca de la manifestació a Barcelona la secció local de l’ANC, Roses per
la Independència, amb el seu objectiu que Catalunya esdevingui un Estat independent organitza continua organitzat actes amb aquesta finalitat.

Actes com el que tindrà lloc aquesta tarda, a les 19 hores, a la Riera Ginjolers a la cruïlla amb el carrer de l’Església, i que consistirà “en una xerrada,
però a l’estil anglosaxó, és a dir, hi hauran dues persones, que seran Paco Martínez, membre de l’ANC i SÚMATE, i Xavier Ludevid, també de
l’ANC, explicaran a les persones que hi siguin qüestions que a la gent interessa quan Catalunya sigui una nova república”, ha explicat el
coordinador de Roses per la Independència, Ramon Dachs.

Qüestions, per exemple, com les pensions, “on Paco Fernández especialista en el tema, ja que és membre de la sectorial de jubilats de l’Assemblea,
explicarà com es garantirà a la gent gran les seves pensions”, ha afirmat Dachs, així com d’altres que també preocupa a la gent, com què es guanya
sent independents, per exemple

Comparteix això:

Google (http://www.viladeroses.cat/pensions-altres-questions-nova-republica-catalana/?share=google-plus-1) Facebook (http://www.viladeroses.cat/pensions-altres-questions-nova-republica-catalana/?share=facebook)

Twitter (http://www.viladeroses.cat/pensions-altres-questions-nova-republica-catalana/?share=twitter) LinkedIn (http://www.viladeroses.cat/pensions-altres-questions-nova-republica-catalana/?share=linkedin)

Pinterest (http://www.viladeroses.cat/pensions-altres-questions-nova-republica-catalana/?share=pinterest)

Vila de Roses (http://www.viladeroses.cat/pensions-altres-questions-nova-republica-catalana/?share=custom-1377708866)
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Relacionats

(http://www.viladeroses.cat/expliquen-als-avis-del-casal-del-pescador-que-

les-seves-pensions-augmentaran-un-10-si-catalunya-es-independent/)

Expliquen als avis de Roses que les seves pensions
augmentaran un 10% si Catalunya és independent
(http://www.viladeroses.cat/expliquen-als-avis-del-casal-del-pescador-que-

les-seves-pensions-augmentaran-un-10-si-catalunya-es-independent/)

11/10/2014

S’ajorna l’acte de Roses per la
Independència amb l’estelada
i les espelmes pel fort vent
(http://www.viladeroses.cat/sajorna-lacte-roses-independencia-lestelada-

espelmes-pel-fort-vent/)

S’ajorna l’acte de Roses per la Independència amb l’estelada
i les espelmes pel fort vent (http://www.viladeroses.cat/sajorna-lacte-

roses-independencia-lestelada-espelmes-pel-fort-vent/)

02/09/2017
A "Actualitat"

(http://www.viladeroses.cat/en-una-catalunya-independent-les-pensions-dels-

jubilats-augmentaran-un-10/)

En una Catalunya independent les pensions dels jubilats
augmentaran un 10% (http://www.viladeroses.cat/en-una-catalunya-

independent-les-pensions-dels-jubilats-augmentaran-un-10/)

08/08/2014
A "Política"
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